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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2017
z sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

w dniu 19 grudnia 2017 r.

XXVI Sesja Rady Gminy Wilczęta odbyła się 19 grudnia 2017 roku w sali Centrum Kul-
tury w Wilczętach (Wilczęta 43a).

Ad. pkt.  1 – otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnych oraz zaproszonych gości: Panią Beatę Andrzejczuk – Wójta Gminy,
Panią Monikę Gońca – Skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa Kowalskiego – Sekretarza
Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw oraz przybyłą
na salę publiczność.

Ad. pkt.  2. – stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 15 radnych w obradach uczestniczy 15 – lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 3. – Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji:

1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnie-

nie lub zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Informacja Przewodniczącej Rady o sprawach wniesionych do Rady oraz działa-

niach podejmowanych w okresie między sesjami. 
6. Informacja o działalności Wójta Gminy Wilczęta w okresie między sesjami.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2017-2025.
9.  Podjęcie  Uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy Wilczęta  na

2017 rok.
10. Podjęcie Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmi-

ny  Wilczęta na lata 2018-2028.
11. Podjęcie Uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2018 r.
12. Podjęcie uchwały w sprawie  wprowadzenia gminnego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Wilczęta na rok 2017.

13. Podjęcie Uchwały w sprawie w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponosze-
nia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych.

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
15. Wnioski komisji, radnych, sołtysów i zaproszonych gości.
16. Zakończenie obrad.

Radna Lilla Kaczorek-Niska – Proszę o dopisanie do porządku obrad jako pkt. 15 – „15.
Zatwierdzenie Planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta na 2018 rok”.

Przewodnicząca Rady – Jeżeli nie ma więcej wniosków co do zmiany porządku obrad,
przystąpimy do przegłosowania zgłoszonego wniosku przez Radna Lillę Kaczorek-Niską
– Głosowanie: 15 „za”;



Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony przez wprowadzenie
dodatkowo w/w punktu, zgłoszonego przez Radna Lillę Kaczorek-Niską.

Ad. pkt. 4. – przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji Nr XXV/2017 z dnia 17 listopada 2017 r. przyjęto jedno-
głośnie w głosowaniu jawnym (w głosowaniu udział wzięło 15 radnych), bez odczytywa-
nia.

Ad. pkt. 5. Informacja Przewodniczącej o sprawach wniesionych do Rady oraz działa-
niach podejmowanych w okresie między sesjami.

W okresie między sesjami (20 listopada 2017 r. – 18 grudnia 2017 r.):

1) Przesłano uchwały do Wydziału Organizacji i Nadzoru UW w Olsztynie, RIO w Elblągu
oraz Prokuratury Rejonowej  w Braniewie podjęte na XXV sesji  Rady w dniu  17
listopada 2017 r.

2) Wpłynęło pismo pani Wójt Gminy Wilczęta dotyczące odpowiedzi na pytanie radnej
Ireny Dubiec zadane na sesji Rady w dniu 17 listopada 2017 r. w sprawie lokalnej
oczyszczalni ścieków w Spędach.

3)  Na  zaproszenie  Dyrektora,  Grona  Pedagogicznego  i  pracowników  Szkoły
Podstawowej w Słobitach uczestniczyłam wraz z radnymi w 70-leciu powstanie tej
szkoły.

Ad. pkt. 6. – Sprawozdanie Wójta Gminy Wilczęta z działalności między sesjami.

Sprawozdanie  z  działalności  między  sesjami  przedstawiła  Pani  Beata  Andrzejczuk –
Wójt Gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu

Ad. pkt. 7. – Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Tadeusz Gębarowski poruszył sprawę zakupu samochodu do Zakładu Komunal-
nego

Radny Roman Waldeck poruszył sprawę wywozu śmieci z gospodarstw domowych. Złe
drogi dojazdowe i firma będzie odstępować od umowy wywozu – czy to jest prawdą?

Radna Katarzyna Grzegorzak-Szeluga zapytała się, o wymianę przepustu w miejscowo-
ści Góry – czy to już koniec prac przy nim?

Radna Lilla Kaczorek-Niska poruszyła kilka spraw: zapytała o wynik przetargu na mały
samochód; modernizacja magazynu – na czym polegała? Koszt wymiany przepustu w
Górach; wniosek o pływanie dla dzieci – co to jest i na czym polega i jak to będzie wy-
glądało w przyszłości; sprzedaż środka trwałego – o czym tu mowa, jakie jest rozstrzy-
gnięcie w przetargu oraz o zarządzenie o zmianie w budżecie – czy możemy poznać
bliższe informacje.

Ad. pkt. 8. – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2017 –
2025.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2017-2025 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:



1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniowała
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opinio-
wała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie ma.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały,  który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 14 radnych) jako uchwałę  Nr XXVI/175/17 stanowiącą
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 9. – zmiany w budżecie gminy na 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zapoznała
zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
5 do niniejszego protokołu. 

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie ma.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały,  który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 15 radnych) jako uchwałę  Nr XXVI/176/17 stanowiącą
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 10. – uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilczęta na lata
2018 – 2028.

Z treścią  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Gminy Wilczęta na lata 2018 - 2028  oraz uchwałą nr RIO.VIII-0120-659/17 Składu
Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 24.11.2017 r. w sprawie opinii o przedłożonym
przez Wójta Gminy Wilczęta projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finan-
sowej na lata 2018-2028 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy.
Projekt uchwały oraz uchwała RIO stanowią odpowiednio załączniki Nr 7 i 8 do niniej-
szego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniowała
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opinio-
wała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie ma.



Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały,  który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 10 gło-
sach „za”, 1 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” jako uchwałę Nr XXVI/177/17 stano-
wiącą załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 11. – budżet gminy na 2018 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2018
r.,  uchwałą  nr  RIO.VIII-0120-658/17  Składu  Orzekającego  RIO  w Olsztynie  z  dnia
24.11.2017 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wilczęta projekcie
uchwały budżetowej na 2017 rok oraz uchwałą nr RIO.IV-0120-660/17 Składu Orzeka-
jącego RIO w Olsztynie z dnia 24.11.2017 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowa-
nia deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Wil-
częta na 2018 rok zapoznała zebranych Pani Monika Gońca – Skarbnik Gminy. Projekt
uchwały oraz uchwały RIO stanowią odpowiednio załączniki Nr 10, 11 i 12 do niniejsze-
go protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
negatywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radna Elżbieta Skubij zapytała o przychód za wykonywane prace koparko-ładowarką w
2016 r.

Odpowiedzi udzielił Pan Łukasz Korneluk informując, że za usługi koparko-ładowarką w
2016 r. uzyskano przychód w wysokości 21 704,61 zł. Przychód ten uzyskany jest z
rozliczonych godzin pracy sprzętu. Dodatkowo Zakład Komunalny uzyskał przychód z
usług  pozostałych  w  wysokości  205  350,55  zł  wykonywanych  również  koparko-
ładowarką. Prace rozliczane są od metra wykonanej roboty, między innymi zbieranie
pobocza, kopanie rowów i układanie płyt drogowych.

Radny  Stanisław  Terlicki  powiedział,  że  lepiej  kupić  nową koparko-ładowarkę  a  nie
„wchodzić” w zakup starej za 200 tys. zł.

Wójt Gminy odpowiedziała, że w tym układzie trzeba w budżecie z czegoś zdjąć aby
dołożyć (przeznaczyć) do koparko-ładowarki, proszę o propozycję.

Radny Stanisław Terlicki zapytał, co ma być wykonywane przy remoncie świetlicy w
Starym Siedlisku?

Wójt Gminy odpowiedziała, że na to pytanie odpowie na piśmie.

Przewodnicząca  Rady  powiedziała,  że  Radni  Stanisław  Terlecki  i  Jerzy  Łuczko  nie
otrzymali odpowiedzi na swoje pytania z poprzedniej sesji Rady związane ze świetlicą w
Starym Siedlisku.  Zwróciła uwagę na skąpe wiadomości o zakupie koparko-ładowarki
jakie otrzymali radni na posiedzeniu Komisji. Poruszyła sprawę przeznaczenia 1000 zł
na zagospodarowanie  centrum Wilcząt  oraz  przebudowy przepustu  w Wilczętach  za
59000 zł.

Wójt  Gminy odpowiedziała:  „  z  uwagi  na bardzo dużo spraw zapomniałam udzielić
odpowiedzi radnym, dlatego na powyższe odpowiem na piśmie”. Przepraszam za to.

Pani Agnieszka Widuń uzupełniła odpowiedź, że 1000 zł to, są zabezpieczone środki na
dokumentację a przepust będzie „robiony” w Wilczętach na drodze gminnej w kierunku
posesji p. Darianicz. 



Radna Lilla Kaczorek-Niska powiedziała, że my dyskutujemy nad projektem budżetu
zaproponowanym przez Panią Wójt. Planowane są inwestycje a Państwo nie potraficie
powiedzieć jaka jest ich specyfikacja, to nie oczekujcie, że my kupimy „kota w worku”.
Radni  mają  prawo a  nawet  obowiązek zapoznać  się  z  dokumentami,  ponieważ  my
decydujemy czy inwestycje i ich zakres prac jest słuszny czy nie.

Wójt Gminy odpowiedziała, że na posiedzeniach Komisji Rady odpowiadała Kierownik
Referatu  Rolnictwa  i  w  mojej  ocenie  wystarczająco  na  temat  zakresu  prac.
Kwestionowana  była  naprawa  przepustu  na  drodze  za  p.  Darianicz.  Podważaliście
Państwo  wysokość  naprawy  przepustu,  podano  zakres  prac  przygotowany  przez
kosztorysanta, w przypadku przepustu Księżno – Stare Siedlisko nie było możliwości
aby kosztorysant przygotował dokument, jest to wartość szacunkowa . Obie inwestycje
związane są ze zniszczeniami  po wrześniowej  powodzi.  Mieliśmy określony czas  do
złożenia wniosków do Wojewody na pozyskanie środków, dodatkowe dokumenty mają
być złożone w terminie późniejszym. 
Niepodjęcie  uchwały  budżetowej  –  konsekwencje  tego  wiążą  się  z  usunięciem  z
budżetu wszystkich inwestycji. 

Pan  Łukasz  Korneluk  poinformował,  że  planowany  zakup  koparko-ładowarki  to  w
zależności od marki, rocznik 2010-2014 z przebiegiem około 40 000 motogodzin i wraz
z wyposażeniem (łyżki, widły).

Radny Ryszard Wargacki zwrócił uwagę na to czy zakupiona koparko-ładowarka będzie
miała „robotę” na naszej Gminie, ponieważ poprzednią świadczono usługi na zewnątrz.

Pan Łukasz Korneluk poinformował, że przychody z koparko-ładowarki w 2016 r. były
21 000 zł, dodatkowo były wykonywane usługi pozostałe (np. przychody związane np. z
układaniem płyt drogowych) – 205 000 zł.

Radny Marcin Stołycia zapytał, czy jeżeli zakupimy koparko-ładowarkę to i tak Gmina
będzie płaciła za wykonywaną przez nią pracę?

Pan Łukasz Korneluk odpowiedział, że jeżeli Zakład Komunalny otrzyma taką koparko-
ładowarkę od organu prowadzącego to będzie rozliczał się jako za wykonaną usługę.

Radna Katarzyna Grzegorzak-Szeluga zapytała o zakres prac jakie mają być wykonane
w związku z remontem świetlicy w Starym Siedlisku.

Wójt Gminy odpowiedziała,  że przetarg na remont świetlicy w Starym Siedlisku był
ogłaszany dwa razy. Specyfikacja jest umieszczona na stronie internetowej. 

Radna Lilla Kaczorek-Niska zapytała o inwestycje, na którą pozyskaliśmy pieniądze z
zewnątrz  z  50%  dofinansowaniem.  50%  to  kwota  około  300  tys.  zł,  co  z  tymi
pieniędzmi się stanie?

Wójt  Gminy  odpowiedziała,  że  przeznaczone  zostaną  na  zmniejszenie  zadłużenia.
Informacje uzupełniła Pani Skarbnik odpowiadając iż po podpisaniu umowy z Wojewodą
występuje się o zmniejszoną o 300 tys. zł kwotę pożyczki. Ponieważ pieniądze na tą
inwestycje są dotacją, wpływają w trakcie realizacji zadania – nie są refundacją. 

Radna Lilla Kaczorek-Niska zapytała o wniosek do LGD, na jakim jest etapie, ponieważ
jutro upływa termin składania wniosków.

Pani Agnieszka Widuń odpowiedziała, że wniosek jest przygotowany i pozostało tylko
go zawieść.

Radna  Elżbieta  Skubij  zapytała,  czy  jest  jakiś  program  z  którego  można  by  było
pozyskać pieniądze na zakup ładowarko-koparki?



Pan Łukasz Korneluk odpowiedział, że nie ma takiej możliwości.

Radna  Lilla  Kaczorek-Niska  zapytała  o  przebudowę  przepustu  pod  drogą  gminną
Księżno – Stare Siedlisko. Nie zgadzam się z podejściem do sprawy, że jest propozycja
inwestycji  a nie jesteście państwo w stanie wytłumaczyć i  przedstawić dokumentów
(kosztorysu). Na sesji również nie ma takich dokumentów.

Wójt  Gminy  odpowiedziała,  że  wnioski  finansowe  do  wojewody  były  składane  w
określonym  terminie.  Przepust  na  drodze  w  Księżnie  widziała  komisja  z  urzędu
wojewódzkiego,  widział  projektant  przygotowujący  dokumentację.  Został  określony
szacunkowy  koszt  naprawy  tego  przepustu.  Specyfikacja  (kosztorys)  podpisany  z
pieczątką przez wykonawcę, fizycznie nie mógłby być przygotowany do końca roku.
Ilość czasu jakiego mieliśmy od zdarzeń wrześniowych i  ilość dostępnych na rynku
projektantów jest bardzo ograniczona.

Radna Lilla Kaczorek-Niska. Jest coś takiego jak odpis z budżetu na Izby Rolne. 22 tys.
zł przykazujemy, ale po co, to nie wiemy.

Pan Sylwester Machnik odpowiedział, że w naszym powiecie izb rolnych już nie ma. Nie
ma przełożenia w dalszym wysłuchiwaniu nas. Sami robią co chcą.

Wójt  Gminy  poinformowała,  że  Gmina  zobowiązana  jest  płacić  2%  od  podatków
rolników.

Następnie  nastąpiła  dyskusja  dotycząca  działalności  izb  rolniczych,  umarzania
podatków  przez  Wójta  oraz  składania  wniosków  po  powodziowych  w  której  wzięli
udział: Wójt Gminny, radna Lilla Kaczorek-Niska, pan Sylwester Machnik, pan Bogdan
Pochodaj, bez udzielania głosu przez Przewodniczącą Rady.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały.
Głosowaniu jawne: 6 radnych głosowało „za”, 9 „przeciw”.
Uchwała nie została przyjęta.

Przerwa w obradach od godziny 11.35 do godz. 11.50

Salę obrad opuścił Radny Tadeusz Gębarowski oraz Radna Monika Mierzwicka.

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Radcy Prawnego o informację dotycząca skutków
nieprzyjęcia przez Radę Gminy uchwały budżetowej na 2018 r.

Pan Piotr Sznajderowicz – budżet gminy należy uchwalić do końca stycznia roku na-
stępnego. Nieuchwalenie budżetu powoduje, że Gmina będzie prowadzić swoją gospo-
darkę finansową na podstawie ustalonego przez właściwą regionalną izbę obrachunko-
wą planu finansowania zadań własnych i zleconych.

Ad. pkt. 12. – opieka nad zwierzętami w 2017 r.

Z treścią projektu uchwały w sprawie wprowadzenia gminnego programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Wilczęta na rok 2017 zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń – Kierownik Referatu
Rolnictwa Urzędu Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego proto-
kołu. 

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.



3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę  Nr XXVI/178/17 stanowiącą
załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 13. – zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach.

Z treścią projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia od-
płatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych zapoznała zebra-
nych Pani Danuta Królikiewicz – Kierownik GOPS. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr
15 do niniejszego protokołu. 

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Lilla Kaczorek-Niska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

2. Radna Elżbieta Skubij Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Ryszard Adamczyk Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa – komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Dyskusji i wniosków nie było.

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod gło-
sowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym
(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych) jako uchwałę  Nr XXVI/179/17 stanowiącą
załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.  14. – odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Wójt Gminy poinformowała, ze na interpelacje i zapytania odpowie w formie pisemnej
w obowiązującym terminie.

Ad. pkt.  15. – plan pracy komisji rewizyjnej.

Radna Lilla  Kaczorek-Niska – Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  przedstawiła  „Plan
Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta na 2018 r.” stanowiący załącznik Nr 17
do niniejszego protoko0łu.

Ad. pkt.   16. – wnioski komisji, radnych, sołtysów i oświadczenia radnych.

Pani Marzena Wakieć – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Nowicy – złożyła wszystkim ży-
czenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku. Zaprosiła również na or-
ganizowane w dniu 4 stycznia 2018 r. jasełka w szkole w Nowicy.

Radna Katarzyna Grzegorzak-Szeluga wręczyła wraz z życzeniami, pani Wójt, kwiaty
oraz laurkę od przedszkolaków ze Szkoły Podstawowej w Słobitach.

Wójt Gminy podziękowała za kwiaty i laurkę. Następnie złożyła życzenia spokojnych
Świąt Bożego Narodzenia, abyśmy wspólnie razem pracowali dłużej. Abyście się pań-
stwo potrafili wznieść ponad różnice, które między nami są. Decyzje podejmować dla
dobra tej Gminy – słuszne i wynikające z dyskusji. Nieuchwalenie budżetu, decyzja jest
w rękach państwa. Każda osoba, której powierzono mandat zaufania społecznego ma



dołożyć wszelkich starań aby pozostawić na kolejne lata jak najwięcej w tej Gminie.
Życzę państwu i dla państwa rodzin zdrowia. 

Następnie Przewodnicząca Rady odniosła się do głosowania nad projektem budżetu na
2018 rok.
Życzę sobie jak również moim koleżankom i kolegom poważnego traktowania nas jako
radnych. Skończyły się te czasy gdzie przypisywano nam różne sprawy, że błędnie gło-
sujemy, że nie wiemy o co chodzi. Wymagamy rzetelności, rzetelnej informacji na Ko-
misjach. Nie musimy wszystkiego wiedzieć, ale mamy Was urzędników, którzy pracują i
przygotowują dokumenty. Taka odpowiedź, że nie pamiętam lub nie będę czytała, mnie
to nie odpowiada. Dlatego dzisiejsze głosowanie było jakie było. Mamy czas, zastanowi-
my się nad tym. Trzeba podejść do wielu spraw obiektywnie, wybrać to co, jest najlep-
sze dla naszej Gminy. Nie ukrywam, że wymagamy szacunku i partnerstwa.
Życzę państwu wszystkiego najlepszego na ten okres Świąt Bożego Narodzenia i aby
nie było pustych miejsc przy naszych stołach.

Ad. pkt. 17. – zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszyst-
kim za udział i zakończyła  posiedzenie.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:10.

PROTOKOŁOWAŁ: PRZEWODNICZĄCA RADY

Ryszard Żemier Krystyna Kaczyńska
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